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Spørgsmål nr. 472 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge-

og Integrationspolitik:

”Hvor mange fik asyl i 2011 og i 2012, og hvor mange forven-
ter ministeren, at der opnår en opholdstilladelse på asylområdet 
i 2013?”

Svar:

Det fremgår af ”Tal og fakta på udlændingeområdet 2012”, der ligger på 

www.nyidanmark.dk, at der i 2011 blev meddelt 2.057 opholdstilladelser 

på asylområdet (konventionsstatus, B-status og kvoteflygtninge), og at der 

i 2012 blev meddelt 2.460 opholdstilladelser på asylområdet.

Det fremgår endvidere af de senest offentliggjorte tal på udlændingeområ-

det på www.nyidanmark.dk, at der pr. 31. maj 2013 var meddelt 1.071 op-

holdstilladelser på asylområdet i 2013.

Det forventede antal meddelte opholdstilladelser på asylområdet for resten 

af 2013 er vanskeligt at forudsige. Det afhænger blandt andet af udviklin-

gen i indrejsetallet og nationalitetsfordelingen blandt asylansøgerne m.v.

Tallene for 2011 og 2012 er endelige, mens tallene for 2013 er foreløbige 

og opgjort på baggrund af registreringer i udlændingeregistret og i udlæn-

dingemyndighedernes elektroniske sags- og dokumenthåndteringssystem 

pr. 3. juni 2013. 

Det bemærkes, at de statistiske oplysninger er behæftet med usikkerhed, da 

udlændingesystemerne er opbygget som journaliserings- og sagsstyrings-

systemer og ikke som egentlige statistiksystemer.


